
 

 

Oskar Fjetland  

Vida Somers  

Jonetta Øyre  

Sara Madeleine Haga  

Meri Dhora  

Maren Valand  

Stefiny Packiyanathar  

Juan José Vargas Garcia  

Alexander Viktor Kangas  

Amy Johanne Blanchard  

Kristoffer Solumsmoen Mørch  

  

Innkalling til møte i Velferdstinget  

  

Det innkalles herved inn til møte i Velferdstinget i Agder.  

  

Tid: Onsdag 6.desember kl. 17.00  

Sted: Møterom Sigma i kjelleren på Studentsenteret, Universitetsveien 3A, Kristiansand.  

NB: Vennligst gi en tilbakemelding uansett om du kan delta eller ikke på  leder@vt-

agder.no    

Det blir servert mat og drikke på møtet, og vi tar hensyn til matallergier og -preferanser. Husk 

å melde ifra om evt. allergier eller preferanser så snart som mulig (dersom du ikke har det 

allerede) til leder.  

Med vennlig hilsen,   

Helene Brevik, Leder, 

VT.  

  

  



 

 

Saksliste VT-møte   

Møtedato: 6.sdesember 2023 kl.17.00    

Sted: Sigma   

SAK   TITTEL    SAKSBEHANDLER   MERKNAD   

FORMØTE  FORMØTE       

VT-sak 00a/23   

  

Valg av ordstyrer      Muntlig    

VT-sak 00b/23   Godkjenning av innkalling, 

saksliste og dagsorden    

Ordstyrer    Vedlagt    

VT-sak 00c/23   Godkjenning av protokoll 

08.11.2023, 15.11.2023 

(SSMmøte)   

Ordstyrer   Vedlagt    

   

Orienteringssaker            

VT-sak 57/23   Siden sist   Vilma Himberg/Jakob 

Mæland  

Vedlagt    

Vedtektsaker     

VT-sak 58/23   Budsjett 2024   Sigrid Solheim    Vedlagt   

VT-sak 59/23   

  

Resolusjon kollektivtransport   Vilma Himberg   Vedlagt    

VT-sak 60/23  Ekstraordinære tildelinger   Sigrid Solheim    Vedlagt   

VT-sak 61/23  Revidering av aktivitetsfondet  Sigrid Solheim   Vedlagt   

Orienteringssaker         

VT-sak 62/23   Eventuelt          

   Evaluering av møtet      Muntlig    

  

  

  

  

  

  



 

 

Dagsorden for VT-møte 06.12.23    

AU foreslår følgende dagsorden for møtet:    

SAK   TITTEL    ANSLÅTT TIDSPUNKT   

FORMØTE  FORMØTE  17.00-17.30  

VT-sak 00a/23   Valg av ordstyrer   17:35-17:40   

VT-sak 00b/23   Godkjenning av innkalling, 

saksliste og dagsorden    

17:40-17:45   

VT-sak 00c/23   Godkjenning av protokoll  

08.11.23 & 15.11.23  

17:45-17:50   

VT-sak 57/23   Siden sist    17:50-18:00  

VT-sak 58/23  Budsjett 2024   

  

18:00-18:45  

PAUSE    18:45-18:55   

VT-sak 59/23  Resolusjon kollektivtransport   18:55-19:55  

VT-sak 60/23   Ekstraordinære tildelinger      

  

19:55-20:35    

PAUSE   20:35-20:50  

 VT-sak 61/23   Revidering av aktivitetsfondet   20:50-21:50   

VT-sak 62/23   Eventuelt   21:50-22:00  

    

Møtet er estimert til å vare til ca 22.00  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  



 

 

  

Velferdstinget i Agder  

VT-sak    Protokoll  

Møtedato   08.11.23  

Saksbehandler   Sunniva Flak Fekjær  

UiA:   

Oskar Fjetland  

Vida Somers   

Jonetta Øyre  

Meri Dhora   

Maren Valand  Arle 

Åmdal Vaara  

Ansgar:  Daniel 

Ness  

Noroff:  Amy Johanne 

Blanchard   

Fagskolen i Agder:  

Juan Josè Vargas Garcia  Aleksander 

Viktor Kangas   

NLA:   

AU:   

Helene Brevik   

Mattias Neteland  Vilma 

Himberg   

Ordstyrere:   

Helene Vedal   

Protokollfører:   

Sunniva Flak Fekjær   

Forfall:  

Sara Madeline Haga   



 

 

Mia Sanness Hervis 

Nsabimana  

Andre til stede:   

Jakob Mæland SiA-styret   

Maiken Køien Andersen STA leder   

  

SAKSLISTE  

VT-sak 00a/23 Valg av ordstyrer  

Forslag: Helene Vedal  

Enstemmig vedtatt   

  

VT-sak 00b/23 Godkjenning av innkalling, saksliste og dagsorden  

Enstemmig vedtatt  

  

VT-sak 00c/22 Godkjenning av protokoll 11.10.23  

Enstemmig vedtatt  

En kommentar om at Juan ikke stod under Fagskolen på protokollen.   

  

Orienteringssaker   

VT-sak 52/23 Siden sist   

Helene presenterer siden sist for Velferdstinget. Jakob presenterer siden sist fra SiA-styret.   

Det blir stilt et spørsmål til SiA-styret angående renovering av barnehage   

Vedtektsaker   

VT-sak 53/23 Utviklingsplan  

Forslag 1  Tileggsforslag   

Forslagsstiller  Oskar Fjetland   

Forslag   Jobbe for å øke frivilligheten ved å promotere 

det brede spekteret man kan engasjere seg 

innefor   

Vedtak   Enstemmig vedtatt  

  

  

Forslag 2  Tileggsforslag   

Forslagsstiller  AU  



 

 

Forslag   Kommunikasjon:   
VT skal:   

- Opprettholde god kvalitet på 

nettsiden, også på engelsk   

- Spre informasjon om SiA. Det skal 

være god informasjonsflyt mellom 

SiA og  

medlemsinstitusjonene/studentrådene  

- Promotere VT sine valg gjennom 
stand, nettkampanjer,  

kantineskjermer og andre mulige  

profileringskanaler   

- Være synlig i media   

- Promotere nasjonale 

studentkampanjer gjennom VIN og 

NSO og samarbeide med VIN om 

uttalelser i media.   

- Spre informasjon om tilbudene på 

studentsenteret   

- Det skal jobbes med å gjøre 

studentforeningene som er åpne for 

alle studenter kjent ved alle 

utdanningsinstitusjoner tilknyttet 

VT/SiA.   

Vedtak   Enstemmig vedtatt   

  

Forslag 3  Tileggsforslag   

Forslagsstiller  Oskar Fjetland   

Forslag   Se på muligheten for å jobbe for ‘’spicheren 

Grimstad’’  

Vedtak   Vedtatt med 8 for, 3 avholdende  

  

Forslag 4  Tileggsforslag   

Forslagsstiller  Oskar Fjetland   

Forslag   Jobbe for at SiA kommer med nye tilbud og 

arenaer for å styrke den psykososiale helsen hos 

studenter   

Vedtak   Enstemmig vedtatt   

  

  

Forslag 5  Tileggsforslag   

Forslagsstiller  Oskar Fjetland   

Forslag   Jobbe for å utvide tilbudet for studentidretten i 

Kristiansand og Grimstad   

Vedtak   Enstemmig vedtatt   



 

 

  

Forslag til vedtak: Velferdstinget i Agder vedtar revidert utviklingsplan for Velferdstinget i Agder, med 

de endringene som måtte komme på møtet. Enstemmig vedtatt   

  

  

Diskusjonssaker   

  

VT-sak 54/23 Representasjon i Velferdstinget   

Helene innleder på saken. Får spørsmål på hvordan de rekrutterer til VT.  

Diskusjonen åpnes, og det er flere som tegner seg. Det kommer flere innspill til hvordan 

fordelingsnøkkelen bør sees ut.   

  

VT-sak 55/23 Revidering Aktivitetsfond   

Helene innleder på saken. Det er stort engasjement rundt saken. VT er enige om at aktivitetsfondet bør 

gjenopprettes og at det bør være klare retningslinjer og enkel søknadsprosess. Også viktig at 

aktivitetsfondet blir opplyst om til alle på en god måte og ikke bare de som er kjent med det fra 

tidligere av.   

  

Orienteringssaker  

  

VT-sak 56/23 Eventuelt   

Ingen saker til eventuelt   

  

  

Møtet er avsluttet 19:41   

  

Sunniva Flak Fekjær   

  

  

VT-sak    Protokoll SSM-møte  

Møtedato   15.11.23  

Saksbehandler   Nhi Thao Bui   



 

 

SAKSLISTE  

VT-sak 00a/23 Valg av ordstyrer  

Forslag: Marie Nørvåg Enstemmig 

vedtatt.  

  

VT-sak 00b/23 Godkjenning av innkalling, saksliste og dagsorden  

Saklisten er ikke publisert, derfor oppsummerte saksbehandler sakslisten muntlig. Ordstyrer 

foreslår at en følger en forretningsorden.   

  

Orienteringssaker  

Velferdstinget ble enige om at Velferdstingrepresentanten Oskar Fjetland kan komme inn i 

møtet og delta når han blir ferdig med andre forpliktelser.  

Vedtakssaker  

VT-sak 57/23 Tildeling studentsosiale midler  

TekFem   

1. TekFem søker om grunnstøtte til 7 500 kroner    

  

Tekfem ble ikke vurdert av AU ettersom det ikke ble sendt innen gitt frist.   

Det kom ikke inn ett forslag til endring, Tekfem får 0 kr i grunnstøtte.  

  

  

  

  

  

  

Det ble sendt inn endringsforslag:   

Forslag 1  Endringsforslag  

Forslagsstiller  Maren Valand  

Forslag  Foreslår å godta klage, og tildele 7500,- i 

grunnstøtte  



 

 

Vedtak  For forslag: 2 

Mot forslag: 8  

Forslaget faller.  

  

Pixel UiA  

Pixel UiA søker om følgende i driftsmidler:  

2. Pixel UiA søker om 1 008 kroner til «Envato Elements».  

  

Det ble sendt inn ett forslag til endring:  

Forslag 1  Endringsforslag  

Forslagsstiller  Maren i VT  

Forslag  Foreslår å godta klage, og tildele Pixel UIA 

1008,- for Envanto Elements.   

Vedtak  For forslag: 3 

Mot forslag: 6  

Forslaget faller.  

  

  

Align Racing    

Align Racing søker om følgende i driftsmidler:   

1. Align Racing søker om 9 600 kroner til «FSE Kurs».  

  

Det kom inn to forslag til endring til Align Racing:  

Forslag 1  Endringsforslag  

Forslagsstiller  Ole-Andre Berg, FU  

Forslag  Forslag til å innstille 7100kr.  

Vedtak  Falt til fordel for forslag 2  

  

Forslag 2  Endringsforslag  

Forslagsstiller  Alexander  

Forslag  Kurs for 5 stykk - 6000kr.  

Vedtak  Enstemmig vedtatt.  

  

Align Racing søker om følgende i investeringsmidler:  

1. Align Racing søker om 5 000 kroner til «Treningsmateriale».  

  



 

 

Det kom inn forslag til endring til Align Racing:   

Forslag 2  Endringsforslag  

Forslagsstiller  Ole-Andre, FU  

Forslag  Forslag til å innstille 1100kr til treningsutstyr.  

Vedtak  Forslag er enstemmig vedtatt.  

  

  

Curatus Grimstad:    

1. Grunnstøtte: AU har ikke fått inn søknad om grunnstøtte fra Curatus.  

  

Det ble sendt inn forslag til endring til Curatus:  

Forslag x  Endringsforslag  

Forslagsstiller  Maren Valand  

Forslag  Forslag om å godta klage og tildele 

grunnstøtte på 7500kr.  

Vedtak  Forslaget ble vedtatt.  

  

Curatus søker om følgende i investeringsmidler:  

1.Curatus søker om 975 kroner til «Banner»:   

Det ble sendt ikke sendt inn endringsforslag til Curatus: Innstillingen som ligger til 

grunn består.  

  

2.Curatus søker om 5 112,50 kroner til «Gensere»:   

Det har ikke kommet inn noe endringsforslag, og dermed står innstillingen fra AU.   

  

  

Linjeforeningen BETA  

  

Beta søker om følgende driftsmidler:  

1. BETA søker om 820 kroner til «Binary Ninja».  

Det ble sendt inn forslag til endring:  

Forslag   Endringsforslag  

Forslagsstiller  Maren Valand  

Forslag  Forslag om å godta klage og tildele beløpet 

for Binary ninja på 800kr  



 

 

Vedtak  For forslag: 4  

Mot forslag: 3  

Avholdende: 2  

  

Forslaget faller.  

  

2. BETA søker om 200 kroner til «Datadog».  

Det ble sendt inn forslag til endring:  

Forslag x  Endringsforslag  

Forslagsstiller  Maren Valand  

Forslag  Forslag om å godta klage og tildele midler for 

DataDog ettersom det ikke er tilgjengelig en 

gratisversjon  

Vedtak  For forslag: 2  

Mot forslag: 7  

  

Forslaget faller.  

  

3. BETA søker om 5 040 kroner til «Nettside server hosting».  

Det ble sendt inn forslag til endring:  

Forslag x  Endringsforslag  

Forslagsstiller  Vida  

Forslag  Endre til å innvilge pengene til nettside server 

hosting  

Vedtak  For forslag: 8  

Mot forslag: 0  
Avholdende: 1  

  

Forslaget ble vedtatt.  

  

4. BETA søker om 5 575 kroner til «Filmlisens til filmkvelder».  

Stryker dette punktet, ettersom SiA Studentliv har kjøpt helårslisens, hvor vi har 

rettigheter til å vise film. Ingen har sendt inn endringsforslag.  

5. BETA søker om 1 100 kroner til «Discord Nitro».  

Ingen har sendt inn forslag. Innstillingen fra AU står.   

  

6.. Beta søker om 10 000 kroner til “Reisekostnader”. Det 

ble sendt inn forslag til endring:  

Forslag x  Endringsforslag  



 

 

Forslagsstiller  Ole Andre, FU  

Forslag  1000kr til reisekostnader  

Vedtak  For forslag: 8  

Mot forslag: 0  

Enstemmig vedtatt.  

  

7. Beta søker om 8000 kroner til “GPT til Betadev x3”.  Det 

ble sendt inn to forslag til endring:  

Forslag 1  Endringsforslag  

Forslagsstiller  Alexander  

Forslag  1 lisens chatGTP  

Vedtak  Dette forslaget blir stryket fordi pris ikke 

er oppgitt.  

  

Forslag 2  Endringsforslag  

Forslagsstiller  Alexander  

Forslag  1 lisens Chat GPT, 1500kr  

Vedtak  For forslag: 4  

Mot forslag: 5  

Avholdende: 1  

  

Endringsforslaget faller.  

  

  

Beta søker om 4000kr til “Hack The box”  

Det ble ikke sendt inn noen endringsforslag, derfor beholdes innstillingen beholdes.   

  

BETA søker om følgende investeringsmidler:  

BETA søker om 5 990 kr til Led Liste  

BETA søker om 1 299 kr til “Soundboks mikrofon”.  

Vedtak:   

Det ble ikke sendt inn  



 

 

BETA søker om 299 kroner til «Rød løper».  

BETA søker om 2 799 kroner til «Prosjektor».  

BETA søker om 4 319 kroner til «Popcornmaskin».  

BETA søker om 399 kroner til «Sukkerspinnmaskin».  

BETA søker om 1 791 kroner til «Konferansekamera».  

BETA søker om 10 000 kroner til «Boblefotball».  

BETA søker om 15 000 kroner til «Boblefotballbane».  

BETA søker om 1 790 kroner til «Hagespader».  

BETA søker om 6 900 kroner til «Badebasseng».    

endringsforslag, og alle 

klagene om 

investeringsmidler fra 

BETA faller.   

  

  

Unikum :    

Unikum søker om følgende i driftsmidler:  

1. Unikum søker om 100 000 kroner til «Trykkerikostnader».     

  

Det ble sendt inn ett forslag til endring:  

Forslag 1  Endringsforslag  

Forslagsstiller  Jonetta  

Forslag  VT vil gi midler slik at de totalt får 100 000kr 

til trykkerikostnader, og innvilger differansen 

på 64 127kr  

Vedtak  For forslag: 9  

Avholdende: 1  

  

Forslaget ble vedtatt.   

  

  

Linguistica - Sigrid:     

1. Linguistica søker om grunnstøtte til 7 500 kroner    

  

Det ble sendt inn ett forslag til endring:  

Forslag 1  Endringsforslag  

Forslagsstiller  Vida  

Forslag  Linguistica får innvilget grunnstøtte.  

Vedtak  Enstemmig vedtatt  



 

 

Kristiansand Studentklatring:    

Kristiansand Studentklatring søker om følgende i driftsmidler:  

1. Kristiansand Studentklatring søker om 112 500 kroner til «Leie av klatresenter».  

  

Det ble sendt inn ett forslag til endring:  

Forslag 1  Endringsforslag  

Forslagsstiller  Vida  

Forslag  KSK får innvilget 30 000kr til leie av 

klatrehall.  

Vedtak  Enstemmig vedtatt  

  

UiA Padel:    

UiA Padel søker om følgende i driftsmidler:  

1. UiA Padel søker om 100 000 kroner til «Baneleie».   

  

Det ble sendt inn ett forslag til endring:  

Forslag 1  Endringsforslag  

Forslagsstiller  Oskar Fjetland  

Forslag  UiA Padel får støtte på kr 50.000 i tillegg til 

de innstilte kr 50.000.  

 Totalt får UiA Padel da kr 100.000 i 

driftsmidler til baneleie.  

Vedtak  Enstemmig vedtatt  

  

Kristiansand Studentsamfunn:    

Kristiansand Studentsamfunn søker om følgende i investeringsmidler:  

7. Kristiansand Studentsamfunn søker om 63 000 kroner til Silent «Disco Headset».  

  

Det ble sendt inn forslag til endring:  

Forslag 1  Endringsforslag  

Forslagsstiller  Jonetta  

Forslag  Vi i VT betaler 63 000kr i støtte for Silent 

Disco, hvor de betaler de siste 10% selv  



 

 

Vedtak  For forslag: 9  

Mot forslag: 0  

Avholdende: 1  

  

 Forslag vedtatt.   

  

8. Kristiansand Studentsamfunn søker om 66 600 kroner til «Trådløs mikrofon set».  

Det ble sendt inn forslag til endring:  

Forslag 1  Endringsforslag  

Forslagsstiller  Vida  

Forslag  VT ønsker å gi 66 600 i støtte til trådløse 

mikrofoner.  

Vedtak  For forslag: 5  

Mot forslag: 0  

Avholdende: 5  

  

 Forslag vedtatt.  

  

  

KSI Volleyball:    

KSI Volleyball søker om følgende i driftsmidler:  

1. KSI Volleyball søker om 3 000 kroner i grunnstøtte.  

  

Det ble sendt inn tilleggsforslag slik at det er mulig å behandle saken:  

Forslag 1  Tilleggsforslag  

Forslagsstiller  AU  

Tilleggsforslag  Velferdstinget legger frem forslag om at VT 

kan behandle klagen på KSI Volleyballs 

søknad.  

Vedtak  For:2  

I mot: 7  

Avholdende: 1  

  

Tilleggsforslag vedtatt.   

  

KSI Volleyball søker om følgende i investeringsmidler:  

  



 

 

1.KSI Volleyball søker om 4 650 kroner til «6 drakter i større størrelse for herrelaget» og 4 

650 kroner til «6 drakter i større størrelse for damelaget».  

Det ble sendt inn ett forslag til endring:   

Forslag   Endringsforslag  

Forslagsstiller  Vida  

Endringsforslag  KSI Volleyball får tildelt midler til 6 større 

drakter for damelaget, og 6 større drakter for 

herrelaget  

Vedtak  Enstemmig vedtatt.   

  

2.KSI Volleyball søker om 8 450 kroner til «10 nye volleyballer».  

Det ble sendt inn ett forslag til endring:  

Forslag   Endringsforslag  

Forslagsstiller  Maren Valand  

Endringsforslag  VT ønsker å tildele middler til volleyballer  

Vedtak  For forslag 9:  

Avholdende: 1  

  

Forslag vedtatt.  

  

3.KSI Volleyball søker om 13 950 kroner til «Nytt draktsett til Mix-laget».  

Det ble sendt inn ett forslag til endring:  

Forslag   Endringsforslag  

Forslagsstiller  Miriam Trovi (SiA-styret)  

Endringsforslag  Forslaget er 16 drakter til bedriftsserien + 2 

liberodrakter til KSI Volleyball.   

Vedtak  For forslag: 4  

Mot forslag: 2  

Avholdende: 4  

  

Forslag vedtatt.  

Spadser og Blæse-ensembelet:     

Spadser og Blæse-ensembelet søker om følgende i investeringsmidler:  

1. Spadser og Blæse-ensembelet søker om 17 000 kroner til «Plate og Studiotid og 

lysmiks».   

Det ble ikke sendt inn noen endringsforslag, og innstillingen fra AU blir stående.  

  

2. Spadser og Blæse-ensembelet søker om 6 800 kroner til «Medaljer».  



 

 

 Det ble ikke sendt inn noen endringsforslag, og innstillingen fra AU blir stående.  

  

  

Mannskoret Quantum:    

Mannskoret Quantum søker om følgende i investeringsmidler:  

  

1. Mannskoret Quantum søker om 9 000 kroner til «Noter».   

  Det ble sendt inn to forslag til endring:  

Forslag 1  Endringsforslag  

Forslagsstiller  Maren Valand  

Endringsforslag  Foreslår å innvilge 6000 for noter  

Vedtak  Enstemmig vedtatt.  

  

Forslag 2  Endringsforslag:  

Forslagsstiller  Sigrid AU  

Endringsforslag:  Flytte posten "Korhelg" fra driftsmidler til 

investeringsmidler.  

Vedtak  For forslag: 8  

Avholdende:2  

  

Forslag vedtatt.  

  

Studinekoret Lady Klukk   

Det ble sendt inn forslag:  

Forslag 1  Tilleggsforslag  

Forslagsstiller  Sigrid, Arbeidsutvalget  

Tilleggsforslag  Studinekoret Lady Klukk sin søknad kan bli 

behandlet.  

Vedtak  For forslag: 2  

I mot forslag: 8  

  

Forslag falt til fordel for forslag 2.  

  

Forslag 2  Endringsforslag  

Forslagsstiller  Oskar Fjetland  

Endringsforslag  Korhelg er driftsmidler, men 

realitetsbehandles som investeringsmiddel.  



 

 

Vedtak  For forslag: 9  

Avholdende: 1  

  

Forslag vedtatt.  

  

  

Studinekoret lady Klukk søker om følgende i driftsmidler:  

1. Studinekoret Lady Klukk søker om grunnstøtte til 5 500 kroner.  

Det ble sendt inn endringsforslag:  

Forslag   Endringsforslag  

Forslagsstiller  Vida  

Endringsforslag  Får innvilget grunnstøtte til 5500,-  

Vedtak  Enstemmig vedtatt  

  

2.Studinekoret Lady Klukk søker om 40 000 kroner til «Korhelg».  

Det ble sendt inn ett endringsforslag:  

Forslag   Endringsforslag  

Forslagsstiller  Vida  

Endringsforslag  Tildele 20.000,- til billetter til deltakelse for 

kormedlemmene.  

Vedtak  For forslag: 9  

Avholdende:1  

  

Forslag vedtatt  

  

AU vil stryke forslaget sitt om å flytte korhelg. Det ble sendt inn endringsforslag:  

Forslag   Endringsforslag  

Forslagsstiller  AU  

Endringsforslag  Endre tittelen fra "Korhelg" til "Korhelg - 

billetter for deltakelse til kormedlemmer"  

Vedtak  For forslag: 9  

Avholdende: 1  

  

Forslag vedtatt  

  

3.Studinekoret Lady Klukk søker om 2 000 kroner til «Trykkeri og noter».  

Det har ikke blitt sendt inn endringsforslag. Innstillingen blir stående.   

  



 

 

Studinekoret Lady Klukk søker om følgende til investeringsmidler:  

1. Studinekoret Lady Klukk søker om 8 850 kroner til «Uniform».  

2. Studinekoret Lady Klukk søker om 1 200 kroner til «Gardiner».  

3. Studinekoret Lady Klukk søker 680 kroner til «Maling».  

4. Studinekoret Lady Klukk søker om 1 000 kroner til «LED-lys».  

  

Det ble sendt inn ett endringsforslag:   

Forslag 1  Endringsforslag  

Forslagsstiller  Maren Valand  

Endringsforslag  Forslag om å bare innvilge å behandle 

driftsmidler  

Vedtak  For forslag: 7  

Mot forslag: 2  

Avholdende: 1  

  

Forslag vedtatt.  

   

  

Ingen flere klager.   

Forslag til vedtak: Velferdstinget i Agder vedtar tildeling av studentsosiale midler for våren 

2024 med de endringene som måtte komme på møtet.  

  

Evaluering:  

Utgikk på grunn av tid. Evaluering tas i neste VT-møte.   

  

Møtet ble avsluttet 23:45  

Protokollfører Nhi Thao Bui   

  

  

  

 

 

  

  



 

 

  

VT-sak      57/23  

Møtedato    06.12.23      

Saksbehandler   Arbeidsutvalget v/Vilma Himberg   

  

Siden sist   

  
Leder:  

- Planlegge studentrådsmøte  

- Personalsamtaler  

- Workshop om universitetsbyen Grimstad  

- Studentrådsmøte i Grimstad  

- Jobbet med retningslinjer for økonomiske avtaler  

- Arbeide med økonomiske avtaler, SSM og aktivitetsfondet  

- Seminar om studenter og kommunikasjon i kontekst av studenttrivselsprosjektet  

- IME-konferansen  

- Forberede og sende ut sakspapir om SSM  

- Planlegge SSM-møte  

- Møter om VTs struktur  

- Frivillighetens middag og styremiddag i Grimstad  

- Møte om politisk strategi med Katrine  

- Forberedelse til studenttoppolitisk møte i Oslo  

- Planlegge nyttårsbord  

- Fellesmøte for studentrådene  

- Opplæring i studentutvalget i Kristiansand kommune  

- Gjennomgang av fylkeskommunale plan for Fysisk aktive liv i Agder, og regionplan 

Agder 2030  

- Møte med kontaktperson for «Fysisk aktive liv i Agder» på fylkeshuset  

- Økonomimøter i forberedelse frem mot budsjettfremlegg for SiA  

- Møte med Juvente om studenter og alkohol, samt etablering av forening og samarbeid 

rundt studiestart  

- Arbeid med retningslinjer for aktivitetsfondet, og opprettelse av søknadsskjema for 

Aktivitetsfondet  

- SSM-møte  

- Opplæring i Notion  

- Møte med vara fra Ansgar  

- Studentrådsmøte i Kristiansand  

- Møte i etterkant av IME-konferansen  

- Møte med KSI og tilstanden for foreningslivet i Kristiansand  

- Studentrådsmøte i Grimstad  



 

 

- Møte om politisk strategi og sanitærprodukte  

  

Politisk nestleder:   

- Studentpolitisk toppmøte  

- Fadderforum   

- AU-møter   

- Møte med potensielle UiO campus sør studenter   

- Fellesmøte med studentrådene   

- Møte i etterkant av IME-konferansen   

- Forberedelser til hundedager   

- Sakspapirer  

  

Organisatorisk nestleder:  

- Personalmøte  

- Avspasering  

- Møte med KSI, styreleder og direktøren i Sia.   

- Møte med Blæsen  

- Budsjettmøte med lederi AU, og leder i SiA Studentliv og regnskap.  

- Studentsosiale midler- kurs for nye foreninger.  

- Planlegging av julebord  

  

Kommunikasjonsansvarlig:  

- Stand virksomhet  

- Lage promoteringsmateriell, sette opp tidspunkt og svare på mail angående 

hundedager  

- AU og KU møter  

- Planlegge julekalender  

- Følge opp KU i deres oppgaver  

- Filme og redigere til julekalenderen  

- Felles studentrådsmøte  

     

 

 

 

  



 

 

VT-sak      58 /23  

Møtedato    06.12.23       

Saksbehandler   Sigrid Solheim   

  

Budsjett for 2024    
Velferdstinget i Agder (VT) som avdeling i studentskipnaden i Agder (SiA) får midler til 

honorar til Arbeidsutvalget (AU), studentsosiale midler (SSM) og driftskostnadene VT har. 

Denne saken vil omhandle driftskostnadene til VT, ikke SSM. Driftskostnader er midler som 

VT skal bruke på utgifter som følger med det å drive en organisasjon. Dette innebærer for 

eksempel å skape engasjement for studentene VT representerer, møtemat, seminarer for AU 

og oppstartshelg med VT. Arbeidsutvalget (AU) har jevnt over dette semesteret jobbet med 

budsjettet til Velferdstinget (VT) for 2024. Det har nemlig vært flere år på rad der VT sitt 

budsjett ikke har vært tilstrekkelig for den aktiviteten VT har. AU har i år lagt frem et budsjett 

som er representativt for aktiviteten og utviklingen VT har.   

Å forstå et regnskap kan være vanskelig og det er lagt ved beskrivelse av de ulike postene. 

Her har AU lagt ved alle utgiftene de ser for seg kan oppstå. Budsjettet er på en måte planen 

for året og all aktiviteten VT har. Lederen i AU har mulighet til å gjøre endringer i løpet av 

året der den ser det hensiktsmessig, men skal være for organisasjonens beste.   

  

 Det er også viktig å påpeke at budsjettet ikke har med utgifter som arbeidsgiveravgift, 

feriepenger og pensjon. Det fordi det er lov satte prosenter og satser. VT kan derfor ikke vedta 

hvor mye man får i feriepenger for eksempel.  

  

For at AU skal kunne gi best mulig svar knyttet til budsjett og forslag til endringer, bes dette 

meldes inn på forhånd. Send mail til: organisatorisk@vt-agder.no med Emne “Budsjett 24”.  

  

Forslag til vedtak:     

Velferdstinget i Agder vedtar Budsjett 2024 med de endringene som måtte komme på møtet.     

  

  

  

Vedlegg 1: Skjermbilde av budsjettet  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://vt-agder.no/om/organisatorisk@vt-agder.no
https://vt-agder.no/om/organisatorisk@vt-agder.no
https://vt-agder.no/om/organisatorisk@vt-agder.no
https://vt-agder.no/om/organisatorisk@vt-agder.no


 

 

 

  

  

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5000 Fastlønn, 935 000 kroner:  

-  Her er det budsjettert med 60 % ekstra i AU til etter sommeren. De siste årene har 

flere med verv i AU hatt mye overtidsarbeid. Dette har ført til psykiske og fysiske 

plager. For å ha et velfungerende og optimalt AU bør man ha de ressursene jobben 

faktisk krever. Dette vil være en stor økning innad i AU, men det er fordi VT er bitt 

bedre og AU jobber hardt for å få til det VT vedtar.  

 

 

 



 

 

5900 Annen Personalkostnad, 34 000 kroner:  

- Her er budsjettert med 6 000 kroner til gaver til ansatte i forbindelse med f.eks. 

sommer og jul.   

- Det er budsjettert med 28 000 kroner til gensere som vil bli gitt i gave til alle i VT, 

Fordelingsutvalget (FU), AU og Kommunikajsonsutvalget (KU), ca. 30 stykker til 

sammen. . Dette er tidligere satt på markedsføring, men siden det blir gitt i 

julegave/nyttårsgave har AU sett på det som hensiktsmessig å kategorisere det som en 

gave og derfor på kontoen «Annen personalkostnad».  

  

Konto 5985 Kurs/konferanser, 277 000 kroner:  

Her er det budsjettert med alt fra møtemat på VT-møter til at AU drar på seminar for 

opplæring. Både hotell, mat og reise til ulike seminar og møter er lagt inn her.   

- Det er satt av 54 400 kroner til møtemat internt. FU er satt av som en egen post i 

regnskapet siden de har en kort periode med arbeid, men med intens jobbing. Møtene 

er ofte i middagstid og varer i mer enn 3 timer. Det blir for det meste kjøpt inn litt 

snacks til møtene og pizza en til to ganger per semester. Det var tidligere budsjettert 

med middag til FU, men AU mener at det ikke er nødvendig.  

  
- Det er satt av 102 000 kroner til oppstartsseminar. AU ser på oppstartsseminaret som 

et viktig insentiv for å få med nye VT-representanter. Det bygger også gode relasjoner 

innad i VT som er erfart som viktig for å få gode diskusjoner under VT-møtene. Det er 

også viktig med tanke på opplæringen av representantene.  

- Det er satt av 80 600 kroner til Velferdstingene i Norge (ViN) seminar. Det er to 

stykker i året og i 2024 holdes de i Bergen på vinteren og Trondheim på høsten. 

Seminarene varer i tre dager og er viktig for et godt samarbeid og 

kunnskapsutveksling.   

   
- Det er satt av 40 000 kroner til andre kurs som f.eks. In My Experience (IME) 

konferansen. Det er viktig at AU er med på ulike konferanser for å kunne lære og gjøre 

en bedre jobb for VT, men også for å fremme VT sin politikk.  

  

Konto 5990 Annen personalkostnad, 30 000 kroner:  

Dette posten er til alle sosiale aktiviteter for å bedre arbeidskraften. AU ser på det som viktig 

at alle i VT føler på en type fellesskap og har arenaer der man kan møtes som er utenfor 



 

 

VTmøtene. AU ønsker å påpeke at bare fordi det er budsjettert til f.eks. hyttetur, så kan man 

bruke midlene til noe annet innen sin konto som bowling eller kino dersom det passer bedre.  

  
  

  

Konto 6780 Arrangement kostnader, 15 000 kroner:  

Dette skal gå til arrangering av f.eks. BliMed-dagen. Da vi hadde den på BARE i fadderuka 

måtte vi betale for bord som foreningene kunne låne. Det kan også være andre type 

arrangementer som er for alle studentene i Agder.  

  

Konto 6800 Kontorrekvisita, 21 000 kroner:  

- Det er satt av 18 000 kroner til nye PC-er. AU sine PC-er er gamle og trenger nye. 

Organisatorisk nestleder (org.nest) fikk ny til sommeren og det er derfor kun 

nødvendig med tre. I da bruker de tre resterende i AU sine personlige PC-er som ikke 

er optimalt.   

- Det er satt av 3 000 kroner til mikrofon. VT har i de siste årene jobbet hardt for å nå ut 

til studentene via sosiale medier. Det er behov for en ny mikrofon slik at VT kan 

fortsette å lage gode videoer til studentene.   

 

  

Konto 6860 Møte, kurs, oppdatering ol., 28 000 kroner:  

Disse pengene er satt av til mennesker utenfor VT, som f.eks. til SSM-kurs, SSM-møter, 

valgforsamling og fellesrådsmøter.   

 

  

7100 Kjøregodtgjørelse, 26 500 kroner:  

Det er viktig at VT er synlige ved alle institusjonene. AU har mulighet til å låne SiA-bilen, 

men det er ikke alltid den er ledig. Tidligere har flere i  AU, VT eller KU unnlatt å skrive 

kjøregodtgjørelse på grunn av for lite budsjett og AU ønsker å unngå dette.   

  

7320 Markedsføring, 100 000 kroner:  

Dette er hva VT kan dele ut på stand og gjennom hele året. Dette er blant annet totebags, 

flasker, penner og reflekser, men også boller, kaffe og gavekort.    



 

 

  

7600 Lisensavgifter og royalties: 15 000 kroner: Dette 

går til ulike programmer som  

- Adobe, blir for det meste brukt av kommunikasjonsansvarlig til nettsiden og sosiale 

medier  

- Zoho, blir brukt blant annet til forslagark under VT-møter      

- Notion, blir brukt til å dokumentere SSM. Er blant annet Notion som er blitt brukt på 

nettsiden til hva som er blitt innstilt og vedtatt til SSM.  

- Umbraco, Canva og Google disk.   

  

  

  

  

  

  

  

  

  

 

 

 

  

  

  

 

 

 

 

 

  



 

 

VT-sak      59/23   

Møtedato    06.12.23      

Saksbehandler   Arbeidsutvalget v/ Vilma Himberg   

   

   

   

   

Resolusjon: Billigere og mer tilgjengelige bussbilletter for studenter    

   
Velferdstinget i Agder vedtok i 2021 Resolusjon: billigere og mer tilgjengelige bussbilletter 

for studenter. Arbeidsutvalget ser på det som nødvendig å revidere denne resolusjonen, og 

oppdatere info og pris som står beskrevet. Store deler av denne resolusjonen besto av 

daværende priser. For å sikre at resolusjonen kan brukes ved eventuelle prisendringer, så AU 

det som nødvendig å lage en ny.   

  

Den nye resolusjonen ligger vedlagt som: Resolusjon: Rimelig og tilgjengelig 

kollektivtransport for studenter i Agder. Denne resolusjonen tar for seg at VT ønsker både 

rimeligere priser på kollektivtransport og mer forbedrede bussforbindelser for alle studenter i 

Agder.   

   

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

Forslag til vedtak:    

Velferdstinget i Agder vedtar/vedtar ikke XXX med de endringene som måtte komme på møtet.    

   

   

Vedlegg:   

Vedlegg 1: Resolusjon: Billigere og mer tilgjengelige bussbilletter for studenter   

Vedlegg 2: Resolusjon: Rimelig og tilgjengelig kollektivtransport for studenter i Agder  

Vedlegg 1:  



 

 

Resolusjon: Billiger og mer tilgjengelige bussbilletter for studenter   

I Grimstad og i Kristiansand er det ikke noe som heter studentbillett når det kommer til 

enkeltbilletter, her må studenter betale for voksenbillett. Et eksempel på dette er en 

enkeltbillett fra Universitetet v/Spicheren og ned til Tollbodgata eller fra Universitetet i 

Grimstad og ned til Odden. Dette koster i dag kr. 33,- for en student, mens barn- og 

honnørprisen ligger helt nede på kr. 17,- Dette er en av grunnene til at færre studenter tar 

buss enn det vi ønsker. For en student er de 16 kronene verdt mye.  

Når det kommer til periodebilletter, er det ikke noe informasjon om studentbilletter på AKT 

appen. For å finne denne informasjonen må man gå inn på AKT sine nettsider. Dette fører til 

at flere studenter velger bant annet å kjøpe ung voksen billett i stedet og dette koster kr. 535,- 

i Grimstad og kr 410,- i Kristiansand. De som får med seg informasjonen om studentbilletter 

kan derimot kjøpe dette for kr. 460,- i Grimstad og kr. 360,- i Kristiansand, og dette er for de 

studentene som er mellom 20-29 år. For studenter som er over 30 år koster det derimot enda 

mer enn dette. Hvis man er over 30 år og ikke får med seg studentprisene på buss må man 

betale hele kr. 815,- i Grimstad og kr. 615,- i Kristiansand, mens de som får med seg 

studentprisen betaler kun kr. 535,- i Grimstad og i Kristiansand. Hver fjerde student i Norge er 

30 år eller eldre, norske studenter er blant de eldste i Europa og dette bør gjenspeiles i 

kollektivtilbudet for studenter.  

Vi ønsker at Agder fylkeskommune skal være konkurransedyktige på studentpriser på buss. 

Eksempelvis betaler en student i Stavanger 18 kr for en enkeltbillett og en student i Telemark 

betaler kun kr. 300,- for Grenlandskortet, som gjelder for kommunene Bamble, Porsgrunn, 

Skien, Siljan og kr. 410,- for hele Telemark (inkl. Grenland). Et billig og godt busstilbud 

legger grunnlaget for at studenter kan delta i praksis, samt delta i forelesning i begge byene.  

Et billig og godt busstilbud er en forutsetning for å kunne være student.  

Vi mener at:  

  

• Prisene for studenter på enkeltbilletter bør være tilsvarende honnørprisen på buss.  

• At det blir utarbeidet et tilbud om et periodekort for studenter som kan benyttes både i 

Grimstad og i Kristiansand.  

• Det skal være bedre priser for studenter over 30 år.  

• Det er for lite informasjon om studentpriser på periodebilletter og det bør derfor 

forbedres og oppdateres på appen til AKT.  

  

Kilder:  

Billettpriser - Agder kollektivtrafikk (akt.no)  

https://www.akt.no/betal-reisen/billettpriser/
https://www.akt.no/betal-reisen/billettpriser/
https://www.akt.no/betal-reisen/billettpriser/
https://www.akt.no/betal-reisen/billettpriser/


 

 

Stavanger har den billigste bussbilletten for studenter (aftenbladet.no)  

Busspriser for studenter i Grenland og Telemark (farte.no)  

Norske studenter blant de eldste i Europa - SSB  

   

Vedtatt av Velferdstinget i Agder: 05.05.2021  

  

Vedlegg 2:  

Resolusjon: Rimelig og tilgjengelig kollektivtransport for studentene i 

Agder  

Velferdstinget i Agder (VT) ønsker rimelig og effektiv kollektivtransport for studenter i 

Agder-regionen, for å gjøre utdanningen lettere tilgjengelig og redusere økonomiske byrder. 

Slik situasjonen er i dag står studentene ovenfor store utfordringer når det gjelder 

kollektivtransport. De høye prisene og mangel på gode bussforbindelser hindrer studentenes 

tilgang til å komme seg til og fra utdanningsinstitusjonene.  

Prisene for kollektivtransport for studentene i Agder er for høye i forhold til studentenes 

begrensede økonomiske ressurser. Per dags dato er det også en prisdifferensiering basert på 

studentenes alder, som skaper ulikhet i tilgangen til transport. De høye prisene bidrar til at 

studenter velger alternative og mindre bærekraftige transportmetoder. For å fremme 

bærekraftig transport og redusere biltrafikk, er det avgjørende å tilby rimelig og tilgjengelig 

kollektivtransport som et attraktivt alternativ for studenter. Derfor bør det ikke være noen 

forskjell i pris basert på studentenes alder, og prissettingen bør være rettferdig og rimelig for 

alle studenter.    

De eksisterende bussforbindelsene dekker ikke alle utdanningsinstitusjonene i regionen i 

tilstrekkelig grad. Dette kan føre til at færre studenter fysisk møter opp på sin 

utdanningsinstitusjon, som kan få et uheldig utfall på det sosiale samholdet, følelsen av 

tilhørighet og den psykiske helsen. For å sikre at studentene har enkel tilgang til 

kollektivtransport er derfor viktig å forbedre bussforbindelsene ved alle 

utdanningsinstitusjoner i Agder, som innebærer hyppigere ruter og nærliggende busstopp.   

VT krever at Agder fylkeskommune og Agder kollektiv transport (AKT) reduserer prisene for 

kollektivtransport for alle studenter i Agder-regionen, for å gjøre det mer overkommelig og 

økonomisk bærekraftig for studenter å benytte seg av kollektivtransport.  

  

https://www.aftenbladet.no/lokalt/i/rLj9jw/stavanger-har-den-billigste-bussbilletten-for-studenter
https://www.aftenbladet.no/lokalt/i/rLj9jw/stavanger-har-den-billigste-bussbilletten-for-studenter
https://farte.no/Aktuelt/Busspriser-for-studenter-i-Grenland-og-Telemark#:~:text=%20Busspriser%20for%20studenter%20i%20Grenland%20og%20Telemark,Kroner%20410%2C-%20Hele%20Telemark%20%28inkl.%20Grenland%29%20More%20
https://farte.no/Aktuelt/Busspriser-for-studenter-i-Grenland-og-Telemark#:~:text=%20Busspriser%20for%20studenter%20i%20Grenland%20og%20Telemark,Kroner%20410%2C-%20Hele%20Telemark%20%28inkl.%20Grenland%29%20More%20
https://www.ssb.no/utdanning/artikler-og-publikasjoner/norske-studenter-blant-de-eldste-i-europa
https://www.ssb.no/utdanning/artikler-og-publikasjoner/norske-studenter-blant-de-eldste-i-europa
https://www.ssb.no/utdanning/artikler-og-publikasjoner/norske-studenter-blant-de-eldste-i-europa
https://www.ssb.no/utdanning/artikler-og-publikasjoner/norske-studenter-blant-de-eldste-i-europa


 

 

Velferdstinget i Agder krever at:   

- Prisene på kollektivtransport senkes for alle studenter i Agder.   

- Bussforbindelsene forbedres ved alle utdanningsinstitusjoner i Agder.   

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

 

 

 

 

  

  

  

  

  

  



 

 

VT-sak      60 /23  

Møtedato    06.12.23       

Saksbehandler   Sigrid Solheim     

  

Ekstraordinær tildeling til nyoppstrartede studentforeninger  

Jevnt over høstsemesteret har Arbeidsutvalget (AU) fått mail angående stiftelse av nye 

foreninger. Flere av disse foreningene fylte ikke kravet for å søke Studentsosiale midler 

(SSM) til våren 2024 før det ble vedtatt 15. November. I retningslinjene til SSM står det at 

nye studentforeninger kan søke om oppstartsmidler utenfor ordinær søketid og derfor blir det 

tatt opp nå. Det er tre nye studentforeninger eller linjeforeninger som VT skal behandle. 

Organisatorisk nestleder har gått gjennom søknadene og sjekket om de fyller kravene for å 

søke og det gjør de.   

  

Forslag til vedtak 1:     

Velferdstinget i Agder vedtar søknaden til Habitus Linjeforening med de endringene som 

måtte komme på møtet.  

  

Forslag til vedtak 2:     

Velferdstinget i Agder vedtar søknaden til UN-students Agder med de endringene som måtte 

komme på møtet.  

  

Forslag til vedtak 3:     

Velferdstinget i Agder vedtar søknaden til Systua studentforening med de endringene som 

måtte komme på møtet.  

  

  

Vedlegg 1: Søknaden til Habitus Linjeforening  

Vedlegg 2: Søknaden til UN-studens Agder  

Vedlegg 3: Søknaden til Systua Studentforening  

  

  

  

Søknad Habitus Linjeforening   



 

 

  

SØKNADSSKJEMA  
  

  

1.Semester (høst/vår + år)    Høst, 2023  
   
2.Studentforeningens navn    Habitus linjeforening   

3.E-post til forening    habitus@gmail.com  

4.Organisasjonsnummer     932 455 803  

5.Foreningens kontonummer    2801 63 46448  

6.Navn og stilling på 

styremedlemmer   

Leder: Synne Usterud Høiseth  

Nestleder: Marcus Haugan  

Næringslivsansvarlig: Anette Moen Wøien  

Økonomiansvarlig: Julie Johnsen og Håvard Dale  

SoMe-ansvarlig: Kjersti Vigmostad Hanisch  

Arrangementansvarlig: Sara Nur Dolgun og Håvard  

Dale  

Styremedlem: Anders Sandland   

  

  

  

  

  

Grunnstøtte   7500,-  Vi har fylt alle kravene til 

grunnstøtte øvrig i 

søknadsskjema   

   

   

   

   
  

  

  

  

  

  

  



 

 

  

Søknad UN-students Agder  

SØKNADSSKJEMA  

   

   

1.Semester (høst/vår + år)    Høst 2023  

   

2.Studentforeningens navn    UN-students Agder   

3.E-post til forening    agder@fnstudentene.no  

4.Organisasjonsnummer     931434489  

5.Foreningens kontonummer    1506.99.48674  

6.Navn og stilling på 

styremedlemmer   

 Victoria Celine Bjertnes – President   

Emma Horgen Frivold – Vice President   

Eline Aarnes – Finance Manager   

Maren Ellefsen Andersrød – PR Manager  

Synne Borøy - Secretary  

7.Anslag antall medlemmer    

(er du en linjeforening trenger 

du ikke oppgi dette)   

 Ca. 40  

8.Hva har studentsosiale 

midler fra forrige semester 

gått til?    

 Ettersom vi er en ny studentforening, mottok vi ikke 

studentsosiale midler ved forrige søke år.   

9.Hva skal studentsosiale 

midler dere søker om til neste 

semester gå til?    

Stands, arrangementer for medlemmer, 

arrangementer for alle, bankgebyrer, promotering, 

promoteringsmateriale, møtemat, honorarer.    

10.Andre kommentarer   Vi ber om dispensasjon fra kravet om å vise 

medlemslister til en presedens hvor Skeive 

studenter fikk dispensasjon av personvernhensyn. 

Dette hadde bakgrunn i artikkel 9 i GDPR (General 

Data Protection Regulation) som omhandler 

sensitiv data. Dette er også relevant for oss da vi tar 

opp politiske spørsmål i organisasjonen.   

   

I tillegg håper vi at personvernhensynet blir 

overveid ettersom vi også har hørt om andre  



 

 

 tilfeller blant annet YATA Kristiansand som har 

sluppet å sende inn medlemslister.   

   

Dersom vi hadde funnet en forsvarlig måte å 

dokumentere sensitiv informasjon hos medlemmer 

er vi svært innstilt på å gjøre dette.   

   

   

   

11.Hva søker dere?   

   

 DRIFTSMIDLER    

Hva søkes   Sum   Kommentar    

 Grunnstøtte    5500,-   Vi har fylt alle kravene til 

grunnstøtte øvrig i 

søknadsskjema (gitt at vi får 

dispensasjonen vi ber om).   

   Summering alle poster:     5500,-  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  



 

 

Søknad Systua Studentforening  

SØKNADSSKJEMA  

   

   

1.Semester (høst/vår + år)    Vår 2024  

   

2.Studentforeningens navn    Systua Studentforening  

3.E-post til forening    systuastudent@gmail.com  

4.Organisasjonsnummer     932345463  

5.Foreningens kontonummer    Venter på svar fra bank, vil sendes så fort vi får 

dette.  

6.Navn og stilling på 

styremedlemmer   

Leder: Vilde Eikås Thomassen  

   

Økonomiansvarlig: Maia Nilsen Mellefont  

   

Arrangement- og PR-ansvarlig: Ingrid Næss  

   

Styremedlem: Therese Mikkelsen Skaar  

   

Styremedlem: Nora Kristine Moen  

   

Styremedlem: Susanne Sætervadet  

7.Anslag antall medlemmer    

(er du en linjeforening 

trenger du ikke oppgi dette)   

 For øyeblikket: 14  

 (men vi forventer rundt 30 når vi starter skikkelig 

opp)  

8.Hva har studentsosiale 

midler fra forrige semester 

gått til?    

 Har ikke fått siden vi er en ny forening  

   

9.Hva skal studentsosiale 

midler dere søker om til neste 

semester gå til?    

 Utstyr til bruk i foreningen (driftsmidler og 

investeringsmidler) og arrangement og drift 

(grunnstøtte).  

10.Andre kommentarer     

  

  

11.Hva søker dere?  



 

 

   

 Grunnstøtte   

Hva søkes   Sum   Kommentar    

 1.0 Grunnstøtte   5500   Vi har fylt alle kravene til 

grunnstøtte øvrig i 

søknadsskjema.   

  

 DRIFTSMIDLER    

Hva søkes   Sum   Kommentar    

 2.1 Tekstiler   1500   Det er bra om vi har litt enkle 

tekstiler som kan brukes til små 

prosjekter og prøverlapper  
og tester. Dersom medlemmer 

vil lage større prosjekter ser vi 

for oss at de må kjøpe stoff 

selv.  

 2.2 Garn   1500  Vi ønsker å kunne tilby litt 

vanlig garn til små prosjekter. 

Her tenker vi også som med 

stoff, at større prosjekter vil 

måtte finansieres selv.  

   Summering alle poster:  3000     

   

 INVESTERINGSMIDLER   

Hva søkes   Sum   Kommentar    

3.1 Symaskiner   28 000 (7000 x  

4)  
 For å kunne drive en syforening trenger vi symaskiner. 

SiA har seks stykker vi kan låne, men dette er veldig få 

i forhold til mengden folk som allerede har vist 

interesse for foreningen. Vi ønsker derfor å kjøpe fire 

maskiner til. Symaskiner er en veldig upraktisk ting å 

frakte, og vi ser derfor for oss at det er greit å ha noen 

som medlemmer kan låne. Vi ser for oss å kjøpe samme 

typen maskin som SiA har, både fordi den virker til å 

være av god kvalitet og fordi det vil være bedre for alle 

som skal bruke maskinene at de fungerer likest mulig.  
Link til den ønskede maskinen:  

https://www.stoffdronning.no/products/janomeeasy-

jeans-1800-symaskin   

3.2 Overlock-

maskiner  

 7 500  Overlockmaskin er en symaskin som syr sårkanter og 

fungerer bedre på stoff med «stretch». En slik maskin 

vil både gjøre syingen mer effektiv og gjøre  

https://www.stoffdronning.no/products/janome-easy-jeans-1800-symaskin
https://www.stoffdronning.no/products/janome-easy-jeans-1800-symaskin
https://www.stoffdronning.no/products/janome-easy-jeans-1800-symaskin
https://www.stoffdronning.no/products/janome-easy-jeans-1800-symaskin
https://www.stoffdronning.no/products/janome-easy-jeans-1800-symaskin
https://www.stoffdronning.no/products/janome-easy-jeans-1800-symaskin
https://www.stoffdronning.no/products/janome-easy-jeans-1800-symaskin
https://www.stoffdronning.no/products/janome-easy-jeans-1800-symaskin
https://www.stoffdronning.no/products/janome-easy-jeans-1800-symaskin
https://www.stoffdronning.no/products/janome-easy-jeans-1800-symaskin


 

 

  hele prosjektet av høyere kvalitet. Dette er ikke en 

maskin en trenger hele tiden når en syr, og vi tror derfor 

det vil være nok med en som kan deles. Link til 

eksempel:  
https://www.stoffdronning.no/products/janomeoverlock-

mylock-644d-inkl-bonuspakke   

3.3 Annet syutstyr   5 000  Vi vil trenge annet småutstyr som blant annet 

stoffsakser, nåler, målebånd, tråd, skredderlinjal og 

mønsterpapir.  

3.4 Symønster  1 500  Vi ønsker å tilby noen enkle mønster  

(syoppskrifter) i mange størrelser som medlemmer kan 

få bruke. Dette er spesielt fint for nybegynnere og de 

som ikke har sydd mye før.  

3.5 Strikkepinner og 

heklenåler  
3 000  Vi ønsker at medlemmene skal kunne låne strikkepinner 

og heklenåler de ikke har til prosjektene sine.   

2.6 Oppskrifter til 

strikking og hekling  
1 500  Vi ønsker å tilby noen enkle strikke- og 

hekleoppskrifter som medlemmer kan få bruke.  
Dette er spesielt fint for nybegynnere.   

   Summering 

alle poster:  46 

500   

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

https://www.stoffdronning.no/products/janome-overlock-mylock-644d-inkl-bonuspakke
https://www.stoffdronning.no/products/janome-overlock-mylock-644d-inkl-bonuspakke
https://www.stoffdronning.no/products/janome-overlock-mylock-644d-inkl-bonuspakke
https://www.stoffdronning.no/products/janome-overlock-mylock-644d-inkl-bonuspakke
https://www.stoffdronning.no/products/janome-overlock-mylock-644d-inkl-bonuspakke
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VT-sak      61 /23  

Møtedato    06.12.23       

Saksbehandler   Helene Brevik/Sigrid Solheim     

  

Revidere retningslinjer for Aktivitetsfondet  

Aktivitetsfondet er midler som skal brukes på sosiale arrangmenter, som ikke dekkes av 

Studentsosiale midler (SSM). Formålet med fondet er å gi støtte til foreninger og grupper med 

enkeltstudenter som ønsker å skape aktivitet for studentene i Agder. Det er enkelt å søke 

midler, og det er et lavterskel tiltak for å iverksette sosial aktivitet. Fondet har tidligere blitt 

brukt på, for eksempel, byvandring, minglekveld, escape room, filmkveld, spillkveld, 

klesbyttedag og julebord.  

For å kunne åpne Aktivitetsfondet må det sikres midler, og retningslinjene må revideres. På 

forrige VT-møte kom representantene med tilbakemelding på Arbeidsutvalget (AU) sitt 

forslag. I tillegg har AU vurdert hvordan fondet kan være bærekraftig og sikkert for framtiden. 

På Investeringsfondet står det for øyeblikket 626 000 kroner. Arbeidsutvalgets nye forslag er 

at 150 000 kroner skal stå som Velferdstingets sikkerhet og som midler til ekstraordinær 

tildeling. Dersom VT hadde besluttet å tildele differansen på 476 000 kroner til 2024, er det 

ingen garanti for at et lignende overskudd vil oppstå til tildeling for 2025. AU foreslår derfor å 

flytte 300 000 kroner til Aktivitetsfondet for 2024, for å sikre at det vil gjenstå midler som 

potensielt kan deles ut i 2025. I tillegg har AU videre forslag til endringer i retningslinjene:  

- Aktivitetsfondet åpnes for ett år av gangen, og må derfor vedtas på nytt på siste 

VTmøte før nyttår. Slik kan man vurdere om det er tilstrekkelig midler til tildeling fra 

investeringsfondet ut fra den økonomiske situasjonen hvert år.  

- Det kan maks tildeles 10 000 kroner per aktivitet. Da Aktivitetsfondet var åpent kostet 

hver aktivitet 12 383,65 kroner i snitt, så ved å senke makssummen kan fondet deles 

på flere samtidig som makssummen ikke er for langt unna gjennomsnittskostnaden.  

- VT kan ikke hente midler fra Investeringsfondet til Aktivitetsfondet som gjør at 

Investeringsfondet står på mindre enn 150 000 kroner.  

- VT vedtar tildelingen fra Aktvitetsfondet, da det ikke synes passende at AU gjør dette 

vedtaket. Omprioriteringer i tildelingen må sendes inn fra VT som endringsforslag.  

  



 

 

Forslag til vedtak 1:  

Velferdstinget i Agder vedtar Retningslinjer for Aktivitetsfondet med de endringer som måtte 

komme på møtet.  

  

Forslag til vedtak 2:  

Velferdstinget i Agder vedtar å gjenåpne Aktivitetsfondet for 2024, og flytte 300 000 kroner 

fra VT investeringsfond over til Aktivitetsfondet for tildeling i 2024.   

  

  

Vedlegg 1: Retningslinjer for Aktivitetsfondet  

Vedlegg 2: Søknadsskjema for Aktivitetsfondet  

  

  

  

  

  

  

 

 

 

  

  



 

 

Vedlegg 1:   

Retningslinjer for Aktivitetsfondet  

Aktivitetsfondet skal gi støtte til foreninger og studenter som ønsker å skape aktivitet for 

studentene på Agder. Fondet skal dekke studentenes behov for økonomisk støtte til sosiale 

aktiviteter.  Aktivitetsfondet skal gi støtte til foreninger og grupper på 15 studenter eller flere, 

som vennegrupper, som ønsker å skape aktivitet for studentene på Agder. Fondet skal dekke 

studentenes behov for økonomisk støtte til sosiale aktiviteter.  

Spørsmål om søknaden rettes til aktivstudent@sia.no.  

Aktivitetsfondet skal gi økonomisk støtte til foreninger og studenter som ønsker å skape 

sosial aktivitet for studentene på Agder. Fondet støtter foreninger og grupper på 10 studenter 

eller flere, som vennegrupper, til en rekke ulike type arrangmeneter og andre sosiale 

sammenhenger. Spørsmål om søknaden rettes til aktivitetsfondet@vt-agder.no.   

Formål  

Aktivitetsfondet skal gi økonomisk støtte til foreninger og studenter som ønsker å skape sosial 

aktivitet for studentene på Agder. Fondet skal dekke studentenes behov for økonomisk støtte 

til sosiale aktiviteter. Aktiviteten det søkes midler til må gjennomføre innen nåværende 

kalenderår (2023). Det er mange studentforeninger i Agder, og fondet skal dekke mest mulig 

aktivitet. Alle som søker oppfordres også til å skaffe egne midler, eksempelvis gjennom 

sponsormidler og egenandel. Aktivitetsfondet vil ikke nødvendigvis fullfinansiere aktiviteten.  

Hvem kan søke?  

• Linjeforeninger/studentorganisasjoner med eget organisasjonsnummer   o 

Linjeforeninger/studentorganisasjoner kan kun ha en søknad til en aktivitet om gangen 

inntil den er gjennomført i løpet av kalenderåret  

• Studentråd tilknyttet høyskoler eller universiteter tilknyttet Studentsamskipnaden i 

Agder (SiA)   

• Studentgrupper på 10 studenter eller mer, med hensikt å skape aktivitet.  



 

 

o Dersom det søkes om støtte til en studentgruppe på under 15 studenter begrenses 

den mulige støtten til 3000 400 kr per person.  

I hovedsak er fondet åpent på vårsemesteret, januar til mai, og på høstsemesteret, september 

til november.  Fondet stenges når det er tomt.  

Man kan søke til aktivitetsfondet i januar måned, og søknadene kan gjelde aktivitet som vil 

foregå fra første VT-møte i mars. Søknader vil prioriteres ut fra når de ble sendt inn 

(førstemann-til-mølla prinsippet). Søknader som også vil bli prioritert er søknader som:   

• Har størst mulig omfang i antall studenter, og lavest mulig pris per hode  

• Er alkoholfrie arrangementer  

• Blir informert om på norsk og engelsk  

• Er åpne aktiviteter som markedsføres til alle  

  

Firsten for å søke er 31. januar, og søknadene vil bli behandlet fram til 20. februar og vedtas 

av Velferdstinget på vt-møtet i mars. Søknadene mottas først av saksbehandler i SiA, som går 

igjennom og prioriterer søknadene. Deretter revideres forslag til vedtak av Arbeidsutvalget 

(AU). Midlene satt av til Aktivitetsfondet vil være et eventuelt overskudd på mer enn 150 000 

kroner på Velferdstinget (VT) sitt investeringsfond. Dette kan ikke påregnes at det alltid vil 

finnes et slikt overskudd, og VT må bestemme hvor mye penger som skal tildeles fra 

Aktivitetsfondet for hvert år. Aktivitetsfondet tar ikke imot søknader etter søkeperioden, og 

fondet må åpnes på nytt på VTs siste møte før nyttår for at nye søknader skal kunne mottas på 

våren.  

   

  

  

  

Vedlegg 2:  



 

 

Søknad  

Søknaden til aktivitetsfondet skal inneholde formålet med aktiviteten og målgruppe, og skal 

også gi et anslag på hvor mange deltagere søkeren regner med vil delta. Søknaden skal 

inneholde et budsjett. Budsjettet skal vise til forventede inntekter og kostnader med henvising 

til hvilke poster som ønskes dekket av støtten. Det er mulig å søke støtte på opp til 50 000kr. 

Søknaden sendes til aktivitetsfondet@vt-agder.no. Dersom søknaden er ufullstendig vil 

søknaden bli avslått uten begrunnelse.  

Viktig å huske på når midler søkes:  

• Søknader må sendes før aktiviteten er avholdt  

• Ønsker dere å betale med faktura må dette informeres om i søknaden  

• Brukes det mer penger enn det tildelte beløp kan det ikke garanteres utbetaling på det 

beløp som har oversteget tildelingen  

• Trenger dere å bruke midler på annet enn det pengene er utdelt til må dette avklares i 

forkant  

• Ved gjennomføring av aktiviteten, og tilhørende promotering, skal det tydelig 

formidles at aktiviteten støttes av aktivitetsfondet til VT. Ved posting på sosiale 

medier, vær påpasselig med å tagge @vtagder. I bilder og videoer som omtaler VT i 

sammenheng med aktivitetsfondet skal ikke alkohol eller andre rusmidler være 

synlige.  

Rapportering av brukte midler  

I etterkant av aktiviteten skal det leveres en kort forklaring på gjennomføring av 

arrangementet, i tillegg til arrangementets regnskap. Det skal spesifiseres hva midlene er brukt 

til, og kvitteringer/andre bilag må legges ved. Dette skal sendes til 

aktivitetsfondet@vtagder.no.   

  

Frist for å rapportere om brukte midler er 30 dager etter avholdt arrangement. Blir ikke 

aktiviteten rapportert innenfor 30-dagersfristen, kan det ikke forventes utbetaling av midler. 

Dersom en søknad ikke prioriteres i tildelingen av Aktivitetsfondet for et gitt år, kan klager på 



 

 

særskilt grunnlag sendes til leder@vt-agder.no. AU kan vedta å løfte tildelinger fra 

Aktivitetsfondet til Velferdstinget som ekstraordinær tildeling. Som ekstraordinær tildeling vil 

midler fra VTs Investeringsfond kunne tildeles til søknader fra Aktivitetsfondet, på lik linje 

som andre ekstraordinære tildelinger.  

  

Søknadene vil behandles fortløpende, men det må påberegnes 14 dagers behandlingstid. Ved 

klager om avslag eller reduksjon i tildeling skal AU behandle klagen. Det er søker som er 

ansvarlig for å sende dette over til AU (leder@vt-agder.no), og klagefristen er 14 dager etter 

avslått søknad. Klagen behandles på førstkommende AU-møte. Det kan her forekomme 

unntak i særskilte situasjoner, og AUs vedtak er endelig.  

Hva kan søkes om?  

Støtten det søkes om skal gå til aktiviteter for foreninger og studenter til både faglig og 

sosiale formål. For å sikre at flest mulig studenter får glede av midlene er det satt følgende 

begrensninger per arrangement:  

• Mat og drikke dekkes opp til 250 200 kr per person  

• Inngang til arrangementet og aktivitet dekkes opp til 100 kr per person  

• Lokale dekkes opp til 5000 kr, men oppfordrer foreningslivet til å undersøke om 

Bluebox eller BARE er tilgjengelig først.  

• Pynt til arrangement dekkes opp til 500 kr  

Følgende gis ikke støtte til:  

• Alkohol  

• Gaver   

• Promoteringsmateriale    

• Lisenser, utstyr og opplæring som er til enkeltindivid  

• Søknader tilknyttet styremøter  

• Transportkostnader  

• Lønn og honorar  

• Daglig drift og større investeringer, dette kan søkes om gjennom Studentsosiale midler  



 

 

• Årlige arrangement som foreningene gjennomfører fast hvert år. Unntak er tilfeller 

hvor det feires høytider  

  

Sist revidert 16.11.202  

Søknadsskjema Aktivitetsfondet  
  

Beskrivelse av aktiviteten      

Formål med aktivitet      

Målgruppe (studiesteder, 

studieretninger, osv.)  

    

Hvor mange studenter (estimat)?      

Når skal aktiviteten skje?      

Hvordan skal dere dele/promotere 

arrangementet? Vil informasjon deles på 

engelsk?  

    

Budsjett:     Inntekter  Utgifter   

      

      

      

      

      

Total:  

  

    

  



 

 

Refusjon eller faktura?    

Signer på at du selv vil finansiere 

aktiviteten dersom du ikke sender kort 

rapport om arrangementet og regnskap 

minst 30 dager etter at arrangementet er 

avholdt  

  

  

  

____________________________________  
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